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§146 Dnr:KS 24-641 

VA-taxa 2025  
Sammanfattning av ärendet 

Lekebergs kommuns intäkter för vatten och avlopp (VA) ska täcka de kostnader som VA-kollektivet 
har. I nuläget så räcker inte intäkterna från VA-taxan för kostnaderna som finns och därför finansieras 
delar av kostnaderna via skattekollektivet. För att kostnaderna och intäkterna för VA-verksamheten 
ska motsvara varandra föreslår förvaltningen av kommunfullmäktige beslutar om en höjning av VA-
taxan för 2025. Förvaltningen föreslår också en utökning av skattefinansieringen. 

Beslutsunderlag 

• Bilaga - VA-taxa Lekebergs kommun 2025 (152062) 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att höja anläggningsavgifterna och brukningsavgifterna enligt 
dokumentet ”VA-taxa Lekebergs kommun 2025”. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 

Enligt förslag till beslut. 

Susanna Göransdotter 


	VA-taxa 2025
	Kommunstyrelsens arbetsutskott
	§146	Dnr:KS 24-641
	VA-taxa 2025
	Sammanfattning av ärendet
	Beslutsunderlag
	Förslag till beslut
	Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut



